
Referat af generalforsamling i Svendborg Svømmeklub d. 4/3-24 

Hele bestyrelsen deltog i generalforsamlingen: Thomas Hansen, Carina Buus, Karen Jensen, Tommy 
Bredal, Christian Søgaard. 
Derudover deltog følgende: UAe, Klaus, Søren, Karsten, Brian, Henrik, Mathilde, Henrik. 
 

Generalforsamlingen blev indledt med et muntert, musikalsk indslag ved Christian Søgaard.  
 
1. Valg af dirigent 
Henrik blev valgt. Han meddelte, at generalforsamlingen var indkaldt rettidigt. 
Carina blev valgt som referent. 
Der var ingen indvendinger til dagsordenen. 

2. Formandens beretning 
Thomas Hansen holdt sin beretning, som er vedhæftet referatet. 
Der var ingen spørgsmål til beretningen, og den blev derfor enstemmigt godkendt. 
 
3. Forelæggelse af regnskab ved kasserer Karen Jensen 
Klubben kom ud af 2023 med et overskud på 47.324 kroner. Revisorerne havde dog under deres 
gennemgang lavet en påtegning, da klubben har fået 25.062 kroner fra SKAT, som kassereren ikke 
kunne redegøre for. Ifølge SKAT skulle det dreje sig om en ansat træner, men hos Dataløn, forstår man 
heller ikke udbetalingen. Nu afventer kassereren, om der kommer en regning i forbindelse med 
selvangivelsen. Hvis der gør det, nedskrives overskuddet tilsvarende. 
 
Ligeledes gennemgik kassereren budgettet for 2024. Henrik spurgte, om Karen skriver til SIS, når der 
afholdes kurser i klubben, for Henrik ved, at der er penge at hente. Karen sørger for, at der bliver søgt 
tilskud for de nyuddannede oAicials. 
Mathilde spurgte, hvorfor der ikke er sat penge af til aktiviteter i svømmeskoleafdelingen i det 
kommende år. Karen understregede, at pengene vil blive fundet, hvis der bliver behov, men at der forud 
for budgetlægningen ikke har været nogle ønsker. 

4. Behandling af indkomne forslag 
Ifølge vedtægterne skulle indkomne forslag være indsendt senest 14. januar. Der er kun kommet et 
forslag fra bestyrelsen. Det er et forslag til vedtægtsændringer: 
- Fremover bliver der informeret om generalforsamlingen på klubbens hjemmeside og sociale medier i 
stedet for i klublokalet. Det vil gøre indkaldelsen mere tidssvarende. 
- Bestyrelsen vil også gerne have mulighed for at afholde generalforsamlingen online, hvis der bliver 
behov for det. 
- Fremover vil bestyrelsen også gerne have mulighed for at konstituere sig selv efter 
generalforsamlingen i stedet for at skulle gøre det i forbindelse med valget af nye medlemmer under 
generalforsamlingen. 
 
Det blev drøftet, hvor mange medlemmer bestyrelsen som minimum skal have. Og som det fremgår af 
forslaget til vedtægtsændringen, består bestyrelsen i Svendborg Svømmeklub som minimum af en 
formand, en næstformand og en kasserer. På den måde undgår man en enevældig 
bestyrelsesformand.  
 



Ifølge vedtægterne skal mindst 2/3 af alle fremmødte stemmeberettigede stemme for 
vedtægtsændringen for at få den vedtaget. Samtlige tilstedeværende stemmeberettigede stemte for, 
og dermed er vedtægtsændringen gennemført. 

 
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Thomas Hansen og Tommy Bredal var på valg. 
Thomas Hansen ønskede genvalg, og fik applaus. 
Tommy Bredal stillede sit mandat frit, men han endte med at blive genvalgt, da ingen andre ønskede at 
stille op. 
Karsten fortsætter som suppleant. 
 
6. Valg af 
a. festudvalg 
Karen, Christian og Tommy meldte sig på banen, men understregede, at de godt kan bruge flere 
medlemmer. Det er en post, man ikke skal vælges til, så man kan bare tage kontakt til dem, hvis man 
ønsker at være med. 
b. Fanebærere: Vi lader den forblive vakant, da der ikke er det store behov. 
c. Repræsentant til svømmehalsudvalget: I flere år har SSK været repræsenteret ved formand, 
næstformand og kasserer. Karsten og Thomas fortsætter, Carina får Henriks plads. 
 
7. Valg af revisorer 
Thomas Birkbak og Arja Holse modtog genvalg. 
 
8. Eventuelt 
Thomas kom med en lille reklame for svømmeskoleudvalget og k-udvalget. UAe viste interesse for k-
udvalget, og vil gerne deltage i næste møde. Men der er stadig plads til mange flere i både k-udvalg og 
svømmeskoleudvalg, hvis nogle skulle ønske at snuse til det frivillige arbejde. 
 

Gennemlæst uden yderligere kommentarer
14.03.2024

Henrik Knuhtsen
Dirigent


